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Nacka kommuns välfärdsbyggnader och framtida 

personalförsörjning 

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande  
 
Vi får nu i olika nämnder en dragning om Nacka kommuns planer att bygga stad. Det är inte fel att få 
denna information men det dyker upp en hel del frågor som stadsplanerarna inte har svar på. 
 
Bland annat finns det i planen något som kallas Välfärdsbyggnader, och med detta menas byggnader 
för bland annat förskola, skola och vård‐ och omsorgsboenden. Däremot är endast platser för 
förskolor ordentligt markerade, det andra är mer luddigt. 
 
Vad händer när Nacka växer till stad? Kommer det finnas möjlighet att fylla planerade 
Välfärdsbyggnader med inte bara barn och äldre, utan även med rätt utbildad personal? Vi vet att 
det redan idag är svårt att hitta förskollärare, lärare och till exempel undersköterskor. 
 
 
Vi vill därför ställa följande frågor till kommunstyrelsens ordförande: 
 

1. Hur ser den mer exakta planeringen för olika sorters Välfärdsbyggnader ut relaterat till 
framtida prognoser för förskolebarn, skolbarn och äldre? 
 

2. Finns även gruppbostäder med som kategori i dessa Välfärdsbyggnader? 
 

3. När Nackas befolkning växer i och med att ”Nacka bygger stad”, hur ser Nacka kommuns 
konkreta planering för att kunna hitta adekvat utbildad personal till förskolor, skolor och 
Vård‐ och omsorgsboenden ut? 

 
 
 
Nacka den 21 september 2015 
 
Gunnel Nyman Gräff (S)   Andreas Falk (S)   Espen Bjordal (S) 


